
FORUM 16.02.1728 —

JESSE BUDEL

ONDERNEMEN = 
BEWIJZEN

FOTODOCUMENT

1  ‘Hij is een 

opkomend dj. Vaak 

wordt gevraagd of hij 

gratis kan komen 

draaien’

TEKST JUDITH KATZ FOTO’S JESSE BUDEL



FORUM 16.02.17 — 29

2  ‘Als stylist ben je 

altijd maar bezig met 

uitleggen dat je werk 

tijd kost’



FORUM 16.02.1730 —

FOTODOCUMENT

‘VEEL 
ONDERNEMERS 
KNOKKEN OM 
SERIEUS 
GENOMEN TE 
WORDEN’

3  ‘Stewardess zijn 

wordt nooit gezien 

als een hobby, maar 

als werk’



FORUM 16.02.17 — 31

‘Ik weet dat je die krentenbollen al bijna af 

hebt, maar we hebben vergaderd en we willen 

nu toch croissants.’ Zouden bakkers dat nou 

vaak te horen krijgen? Waarschijnlijk niet, 

maar zelfstandig ondernemers wel. Het 

leverde Twitter een paar jaar geleden de 

hashtag tegendebakker op. Ook Jesse Budel, 

student fotografie, kan de vraag zo ongeveer 

dromen: Leuk dat je foto’s maakt, maar het is 

toch maar een hobby? 

‘Veel ondernemers moeten keihard knokken 

om te bewijzen dat hun werk tijd en vakman-

schap vergt’, zegt Budel. Hij stelde de onderne-

mers die hij fotografeerde de vraag: Welk 

beroep zou je moeten uitoefenen om wél seri-

eus genomen te worden? Tot zijn eigen verras-

sing kwamen daar niet per se geijkte beroepen 

als advocaat en arts uit. Een freelance zwem-

docent 5  wordt vaak voor de laagst mogelijke 

tarieven ingehuurd. Als hij nou scheidsrech-

ter was, dan was hij de baas over het voetbal-

veld. En een voedingsdeskundige 3  aan 

wiens deskundigheid wordt getwijfeld, weet 

zeker dat dat als stewardess niet zo zou zijn. 

Budel fotografeerde hen in de kleding van hun 

‘nieuwe beroep’, met een detail (zoals een 

speldenkussen) 2  als knipoog naar hun eigen 

vak. De styling deed hij helemaal zelf, de kle-

ding bestelde hij bij een online carnavalswin-

kel. Het zette Budel aan het denken. Hoe kun-

nen ondernemers ervoor zorgen dat ze zich 

bewijzen? ‘Heel goed worden in hun vak 

natuurlijk, maar ook laten merken dat je het 

waard bent. En voet bij stuk houden.’ Maar uit-

eindelijk, zegt Budel, zal iedereen weleens 

hebben dat hij of zij zich niet serieus geno-

men voelt. Of je nou dokter of opkomend dj 1  

bent. 

Jesse Budel is vierdejaars student fotografie (fictie) aan 

de Koninklijke Academie van Beelden Kunsten in Den 

Haag. Kijk ook eens op zijn website www.jessebudel.com

5  ‘Zwemleraren 

worden vaak tegen  

te lage tarieven 

ingehuurd’

4  ‘Slager, dat is voor 

iedereen duidelijk. 

Cliniclown een stuk 

minder’ 


